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Zápisnica 

zo 4. zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Petrovany, 

konaného dňa 23.1.2023 so začiatkom o 18:00 hod 

 

 

Prítomní: Starosta obce: Mgr. Peter Hatok  

                          Poslanci: Pavol Anderko  

      Vladimír Papež  

      Mgr. Miroslav Jacko  

      Marcel Macko  

      Mgr. Michal Frištik  

      Mgr. Peter Vaščák  

      Štefan Holovič  

      Viera Sekeráková  

      Ing. Emil Kičura 

Ďalší prítomní: Mgr. Valéria Hutníková – hlavná kontrolórka obce, p. Kolenič, p. Kokoška 

ml., p. Bašistová, p. Bašista st., p. Bašista ml, p. Kišš, p. Kokoška ml.  

 

    PROGRAM  

 

1. Otvorenie 

2. Schválenie programu 

3. Kontrola plnenia Uznesení  

4. Návrh na zrušenie Uznesenia 

5. Stanovisko k predloženému rozpočtu 2023 

6. Rozpočet 2023 

7. VZN – MŠ 

8. Komisie  

 a) voľba predsedu poriadkovej komisie   

 b voľba členov komisií  

9. Rôzne  

10. Diskusia  

11. Záver 
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K bodu 1 Otvorenie  

 

Starosta obce Mgr. Peter Hatok privítal všetkých prítomných poslancov a občanov obce 

Petrovany a skonštatoval, že počet prítomných poslancov je 9 a Obecné zastupiteľstvo 

v Petrovanoch je uznášania schopné. Za overovateľov zápisnice určil poslancov                   

Ing. Emila Kičuru a Vieru Sekerákovú a za zapisovateľku určil Annu Zajacovú.                 

Bola navrhnutá zmena programu a to prejednať body v inom poradí nasledovne: bod 9 Rôzne         

prejednať ako bod 3. 

 

Zapisovateľka OZ: Anna Zajacová    

Overovatelia zápisnice OZ:  Ing. Emil Kičura  

      Viera Sekeráková  

 

K bodu 2 Schválenie programu 

 

Starosta obce Mgr. Peter Hatok oboznámil poslancov, že program sa bude prejednávať 

v nasledovnom poradí:    

   1. Otvorenie 

   2. Schválenie programu 

   3. Rôzne 

   4. Kontrola plnenia Uznesení  

   5. Návrh na zrušenie Uznesenia 

   6. Stanovisko k predloženému rozpočtu 2023 

   7. Rozpočet 2023 

   8. VZN – MŠ 

   9. Komisie  

     a) voľba predsedu poriadkovej komisie   

     b voľba členov komisií  

   10. Diskusia  

11. Záver 
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Uznesenie č. 19/2022-2026 

Obecné zastupiteľstvo Obce Petrovany  v súlade so § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 zb. 

o obecnom zriadení v z.n.p. schvaľuje zmenený program rokovania.  

 

Hlasovanie: za 9 poslancov: Pavol Anderko 

    Vladimír Papež  

            Mgr. Miroslav Jacko  

            Marcel Macko  

            Mgr. Michal Frištik  

            Mgr. Peter Vaščák  

            Štefan Holovič  

            Viera Sekeráková  

            Ing. Emil Kičura  

  proti: 0 poslancov 

  zdržalo sa: 0 poslancov 

neprítomní pri hlasovaní : 0 poslancov 

 

 

SCHVÁLENÝ PROGRAM ROKOVANIA 

 

1. Otvorenie 

2. Schválenie programu 

3. Rôzne 

4. Kontrola plnenia Uznesení  

5. Návrh na zrušenie Uznesenia 

6. Stanovisko k predloženému rozpočtu 2023 

7. Rozpočet 2023 

8. VZN – MŠ 

9. Komisie  

 a) voľba predsedu poriadkovej komisie   

 b voľba členov komisií  

10. Diskusia  

11. Záver 

 

Starosta obce Mgr. Peter Hatok konštatoval, že program zasadnutia bol schválený. 
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K bodu 3 Rôzne 

 

     Starosta obce Mgr. Peter Hatok dal slovo občanom, ktorí sa prišli informovať ohľadom 

prístupovej cesty k ich domom. Pavol Anderko sa  pýtal p. Bašistu ml., či si dával žiadosť. 

Pán Bašista mu potvrdil, že žiadosť dával ešte bývalému starostovi Ing. Jánovi Lenkovi,   

ktorý mu zakaždým sľuboval, že cesta sa bude riešiť a doteraz sa tak nestalo. Starosta       

Mgr. Peter Hatok podotkol, že týmto cestám a uličkám sa chce venovať. Mgr. Michal Frištik 

poznamenal, že ako to bude s cestou okolo domu p. Kočiška. Starosta Mgr. Peter Hatok 

podotkol, že túto informáciu ešte prezistí. Pavol Anderko pripomienkoval, že najprv je 

potrebné, aby sa vlastníci pozemkov vyjadrili, nakoľko bez ich súhlasu nebude možné robiť 

nič. Starosta obce Mgr. Peter Hatok preto navrhuje, aby sa zvolala stavebná komisia, na ktorej 

sa prejednajú aj tieto pozemky.  

     Pán Kokoška ml. sa prišiel informovať v akom stave je územný plán obce. Starosta obce 

Mgr. Peter Hatok povedal, že v piatok 27.1.2023 má stretnutie s pánom Kužmom ohľadom 

územného plánu, zistí v akom rozpracovaní je UZ a následne sa na komisii prejedná a 

rozhodne, či sa bude pokračovať na doterajšom UZ.  

    Pán Kišš sa prišiel informovať ohľadom pozemku za Freshom, ktorý chcel odkúpiť. 

Starosta Mgr. Peter Hatok, navrhuje pánovi Kiššovi, aby podal znova žiadosť, poznamenal     

že momentálne nie je v pláne predávať pozemky, nakoľko obec predáva iba  nadbytočný 

pozemok. Pán Kišš povedal, že to chce vysporiadať nakoľko na odkúpenie pozemku si už 2-

krát dával žiadosť a že nechce mať verejné osvetlenie namontované na budove, žiadal aby sa 

tam dal stĺp, ale doteraz sa tak nestalo. Starosta Mgr. Peter Hatok navrhol pracovné stretnutie, 

aby sa prejednal tento pozemok.  

     Poslanec Pavol Anderko sa pýtal starostu, či mal informáciu od pani Stredňákovej, že jej 

spadol od MŠ strom do záhrady. Starosta Mgr. Peter Hatok povedal, že má o tom informáciu 

a že sa tam bol pozrieť a aj s pánom Svatom a túto situáciu so stromami budú riešiť taktiež aj  

pri MŠ, pri cintoríne a aj na iných miestach v obci. Taktiež položil aj otázku ohľadom 

pripojenia na kanalizáciu, akým spôsobom sa budú sankcionovať občania, ktorí nie sú 

napojení alebo akým spôsobom sa budú riešiť občania, ktorí sa nemôžu napojiť. Starosta Mgr. 

Peter Hatok pripomienkoval, že určí podmienky pre tých, čo sa napojiť nemôžu.  

     Starosta obce Mgr. Peter Hatok oboznámil poslancov, že ekonóm je dlhodobo PN 

a nakoľko je potrebné urobiť závierku do 5.2.2023, obec oslovila niekoľko účtovných firiem. 

Starosta Mgr. Peter Hatok poprosil hlavnú kontrolórku Mgr. Valériu Hutníkovú,                  

aby oboznámila poslancov s firmou Úradovňa.sk, ktorá je ochotná urobiť ročnú závierku. 

Hlavná kontrolórka poznamenala, že táto firma je ochotná v takom krátkom čase a hlavne aj 

po niekom inom kto účtoval celý rok dokončiť uzávierku aj keď to bude zložitejšie.  Ďalej 

hlavná kontrolórka podotkla, že sme momentálne v časovej tiesni a situáciu je potrebné riešiť, 

nakoľko sa ekonóm vyjadril, že ide na dlhodobú PN nie je možné obec nechať bez ekonóma 

a hlavne bez uzávierky.                                                                                                 

Poslanci sa pýtali aj mesačné náklady na ekonóma a na porovnanie koľko nás bude stáť 

účtovná firma. Mesačné náklady na ekonóma a pána Fejerčáka, ktorý vypomáhal pri 

uzávierkach boli podstatne vyššie. Pre porovnanie súčasných nákladov uviedla hlavná 
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kontrolórka Mgr. Valéria Hutníková cenovú ponuku  od firmy Úradovňa.sk, ktorá ponúka 

nasledovné služby:  

 

- vedenie a spracovanie účtovníctva a rozpočtovníctva  

- vypracovanie kvartálnych finančných výkazov a podanie v RIS.SAM 

- vypracovanie výročnej správy, záverečného účtu, účtovej závierky 

- vypracovanie daňového priznania  

- vypracovanie rozpočtu obce na ďalší rok,  rozpočtové opatrenia 

- komunikácia s audítorom a hlavným kontrolórom obce  

- poradenstvo  

 

Cena za poskytnutie týchto služieb je 1600 € bez DPH/ mesačne a cena za spracovanie ročnej 

účtovnej závierky 1600 € bez DPH jednorazovo . 

 

Firma Úradovňa.sk taktiež ponúkla: 

- kompletné spracovanie miezd pre 32 zamestnancov 

- kompletný servis zamestnancov – prihlášky, odhlášky, EDP, RZZP  

- komunikáciu so zamestnancami, prípravu personálnej dokumentácie  

- komunikáciu so Sociálnou poisťovňou, Úradom práce sociálnych veci a rodiny, 

zdravotnými poisťovňami, bankami daňovým úradom, exekútorom a pripravovaním 

podkladov pre nich  

- spracovanie miezd v programe REMEK  

Celkový balík účtovníctvo a mzdy ponúkla firma Úradovňa.sk za mesačný paušál 1730 € bez 

DPH. Odhadovaná úspora by bola vo výške 1250 € mesačne oproti aktuálnym výdavkom, 

ktoré obec mala doteraz.   

  

Ešte pre porovnanie uviedla hlavná kontrolórka Mgr. Valéria Hutníková aké úkony doterajšie 

pracovníčky PAM oproti účtovnej firme Úradovňa.sk  nerobia: 

- mesačné výkazy na Sociálnu poisťovňu, výkazy na  zdravotné poisťovne, daňový úrad 

- prihlášky a odhlášky do sociálnej poisťovne, zdravotnej poisťovne 

- personalistiku, úpravy  platových dekrétov, pracovné zmluvy  

Tieto úkony by si obec musela zabezpečiť, aby to niekto na úrade vykonával, z toho 

dôvodu by bolo dobré dať celé účtovníctvo , personalistiku a mzdy jednej účtovnej 

firme.  

Starosta obce Mgr. Peter Hatok podotkol, že PAM elektronicky nepodávajú žiadne výkazy, 

doposiaľ to nerobili a nemajú ani počítačový program takto nastavený a po konzultáciu 

s firmou Úradovňa.sk, by sa priklonil k tejto možnosti.   

     Poslanci diskutovali ohľadom účtovnej firmy, ktorá na OÚ v Petrovanoch bude robiť 

účtovnú závierku. Marcel Macko poznamenal, že táto firma by bola pre obec výhodná  za 

predpokladu, že vieme aj ušetriť. Mgr. Michal Frištik taktiež poznamenal,  že je s firmou 

stotožnený za týchto podmienok. Mgr. Miroslav Jacko konštatoval,  že treba pragmaticky 

rozmýšľať, nakoľko nám ako obci ,,horí pod pätami“.  Starosta Mgr. Peter Hatok zhodnotil, 
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že ani v tejto situácii nemá na výber a musí túto situáciu riešiť touto formou aj po porade so 

starostami okolitých obcí. Starosta obce Mgr. Peter Hatok dal hlasovať poslancom. 

 

Uznesenie č. 20/2022-2026 

Obecné zastupiteľstvo Obce Petrovany  v súlade so § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 zb. 

o obecnom zriadení v z.n.p. odsúhlasuje  

a) spracovanie účtovnej závierky za rok 2022 firmou Úradovňa.sk, z dôvodu PN 

ekonóma obce a z dôvodu časovej tiesne vypracovania účtovnej uzávierky             

za dohodnutú cenu 1600 bez DPH  

b) spracovanie účtovníctva, miezd a personalistiky na rok 2023 za mesačný paušál 

1730 € bez DPH  

 

Hlasovanie: za 9 poslancov: Pavol Anderko 

    Vladimír Papež  

            Mgr. Miroslav Jacko  

            Marcel Macko  

            Mgr. Michal Frištik  

            Mgr. Peter Vaščák  

            Štefan Holovič  

            Viera Sekeráková  

            Ing. Emil Kičura  

  proti: 0 poslancov 

  zdržalo sa: 0 poslancov 

neprítomných pri hlasovaní : 0 poslancov 

Starosta obce Mgr. Peter Hatok skonštatoval, že toto uznesenie bolo schválené.   

 

Následne starosta obce Mgr. Peter Hatok dal návrh hlasovať za preventivára požiarnej 

ochrany, ktorý ponúkol najnižšiu cenu 95 €.  

Uznesenie č. 21/2022-2026 

Obecné zastupiteľstvo Obce Petrovany  v súlade so § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 zb. 

o obecnom zriadení v z.n.p. schvaľuje preventivára požiarnej ochrany obce Ing. Štefana 

Tebeláka  

 

Hlasovanie: za 9 poslancov: Pavol Anderko 

    Vladimír Papež  

            Mgr. Miroslav Jacko  

            Marcel Macko  

            Mgr. Michal Frištik  

            Mgr. Peter Vaščák  

            Štefan Holovič  

            Viera Sekeráková  

            Ing. Emil Kičura  

  proti: 0 poslancov 
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  zdržalo sa: 0 poslancov 

neprítomných pri hlasovaní : 0 poslancov 

 

K bodu 4 Kontrola plnenia Uznesení  

 

Hlavná kontrolórka Mgr.  Valéria Hutníková predniesla kontrolu plnenia uznesení 

konštatovala, že:  Uznesenie 1/2022 -2026 – splnené 

   Uznesenie 2/2022 -2026 – splnené 

   Uznesenie 3/2022 -2026 – splnené 

   Uznesenie 4/2022 -2026 – splnené 

    Uznesenie 5/2022 -2026 – splnené a trvá  

   Uznesenie 6/2022 -2026 – splnené 

   Uznesenie 7/2022 -2026 – trvá  

   Uznesenie 8/2022 -2026 – splnené 

   Uznesenie 9/2022 -2026 – splnené a trvá  

   Uznesenie 10/2022 -2026 – trvá 

   Uznesenie 11/2022 -2026 – splnené 

   Uznesenie 12/2022 -2026 – splnené 

   Uznesenie 13/2022 -2026 – splnené 

   Uznesenie 14/2022 -2026 – splnené 

   Uznesenie 15/2022 -2026 – splnené 

   Uznesenie 16/2022 -2026 – splnené a trvá  

   Uznesenie 17/2022 -2026 – trvá  

   Uznesenie 18/2022 -2026 – splnené a trvá  

Obecné zastupiteľstvo v Petrovanoch berie na vedomie kontrolu plnenia uznesení 

z predchádzajúcich zasadnutí OZ vykonanú hlavnou kontrolórkou.  

 

K bodu 5 Návrh na zrušenie Uznesenia 

 

Hlavná kontrolórka Mgr. Valéria Hutníková konštatovala, že  

Uznesenie 7/2022-2026  :   o voľbe predsedu poriadkovej komisie a ich členov je potrebné 

zrušiť ako aj  

Uznesenie 164 zo dňa 12.12.2013/b7: obmedziť starostovi zadávať objednávky nad 1000€ 

z dôvodu doposiaľ nevykonateľnosti tohto Uznesenia. 

 

Uznesenie č. 22/2022-2026 

Obecné zastupiteľstvo Obce Petrovany  v súlade so § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 zb. 

o obecnom zriadení v z.n.p.     -   ruší:  
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a) Uznesenie 7/2022-2026  

b) Uznesenie 164 zo dňa 12.12.2013/ b7  

 

Hlasovanie: za 9 poslancov: Pavol Anderko 

    Vladimír Papež  

            Mgr. Miroslav Jacko  

            Marcel Macko  

            Mgr. Michal Frištik  

            Mgr. Peter Vaščák  

            Štefan Holovič  

            Viera Sekeráková  

            Ing. Emil Kičura  

  proti: 0 poslancov 

  zdržalo sa: 0 poslancov 

neprítomní pri hlasovaní: 0 poslancov 

 

 

K bodu 6 Stanovisko k predloženému rozpočtu 2023 

 

Starosta obce Mgr. Peter Hatok konštatoval, že dňa 5.1.2023 bol na webovom sídle 

zverejnený návrh k predloženému rozpočtu 2023 a poprosil hlavnú kontrolórku,                   

aby predniesla stanovisko k predloženému rozpočtu. Hlavná kontrolórka Mgr. Valéria 

Hutníkova poznamenala, že sa upravoval rozpočet pre ŠKD, ktorý pripomienkoval  poslanec        

Mgr. Miroslav Jacko. Po prepočte ŠKD to bolo 35 000 €, t.j ŠKD sa ponížil požadovaný 

príjem 23 860€, celková požadovaná čiastka na ŠKD bola 58 860€.   

Následne hlavná kontrolórka Mgr. Valéria Hutníková predložila stanovisko k rozpočtu         

na rok 2023, pričom konštatovala že :  

 Navrhovaný a upravený rozpočet obce na rok 2023: 

    Príjmy     Výdavky                                                             

 

bežný rozpočet  OU     2 096 133,- Eur                 1 407 545,- Eur   

bežný rozpočet ZŠ           11 670,- Eur             695 390 ,- Eur  

(597 862,- Eur norm. fin prostr.) 

( 37 003,-Eur nenorm. fin    prostr.) 

           ( 19 325,- pedag. Asistenti POP ) 

(35 000,- ŠKD.) 

                 (200,- školské pomôcky) 

        ( 6 000,- Zamestnanci mimo PP) 
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Finančná a rozp. oblasť  spl. úverov               69 900,- Eur 

Prevod prostriedkov pred. roka  95 032,- 

kapitálový výdaj        30 000,- Eur 

SPOLU   2 202 835, - Eur       2 202 835 ,- Eur 

 

Hlavná kontrolórka Mgr. Valéria Hutníková konštatovala, že navrhovaný rozpočet  je 

vyrovnaný a odporúča ho schváliť.   

 

Obecné zastupiteľstvo v Petrovanoch berie na vedomie Stanovisko k predloženému rozpočtu 

HK.  

 

K bodu 7 Rozpočet 2023 

 

Starosta obce Mgr. Peter Hatok konštatoval, že na pracovnej porade bola úprava ŠKD  

na 35 000 €, otvoril rozpravu k tomuto bodu. Poslanci diskutovali o plnení rozpočtu, hlavná 

kontrolórka podotkla, že plnenie rozpočtu  za 1. kvartál má v pláne kontrolnej činnosti 

a prípadné úpravy budú navrhnuté za Zastupiteľstve po IQ, kde už bude viac vyšpecifikované, 

ktoré položky je potrebné upraviť alebo pozmeniť.  Mgr. Peter Vaščák sa vyjadril ku 

kapitálovému rozpočtu, nakoľko bolo vyčlenené iba 30 000 Eur je to zostatok medzi príjmami 

a výdavkami, ktoré sa predpokladajú a tie  sa presunú  na kapitál,  nebolo možné viac vyčleniť 

na kapitál, keďže ešte nie je jasné koľko nás bude stať plyn a elektrina, Marcel Macko 

podotkol, že to je tak malá čiastka iba na svietenie a kúrenie.  

Starosta obce Mgr. Peter Hatok dal hlasovať. 

 

Uznesenie č. 23/2022-2026 

Obecné zastupiteľstvo Obce Petrovany  v súlade so § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 zb. 

o obecnom zriadení v z.n.p. schvaľuje predložený rozpočet na rok 2023 

 

Hlasovanie: za 9 poslancov: Pavol Anderko 

    Vladimír Papež  

            Mgr. Miroslav Jacko  

            Marcel Macko  

            Mgr. Michal Frištik  

            Mgr. Peter Vaščák  

            Štefan Holovič  

            Viera Sekeráková  

            Ing. Emil Kičura  

  proti: 0 poslancov 

  zdržalo sa: 0 poslancov 

neprítomní pri hlasovaní : 0 poslancov 
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K bodu 8 VZN – MŠ 

 

Starosta obce Mgr. Peter Hatok otvoril rozpravu k tomuto bodu. Mgr. Miroslav Jacko 

podotkol, že dal návrh na zmenu nakoľko v čl. 2 ods. 3 bol citovaný starý zákon, ktorý neplatí 

od 1.1.2022. 

 

Uznesenie č. 24/2022-2026 

Obecné zastupiteľstvo Obce Petrovany  podľa ustanovenia § 6 ods.1 a § 11 ods. 4 písm. g) 

zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov a podľa § 28 ods. 5, 

§ 49 ods. 4, § 114 ods. 6, §116 ods. 6, §140 ods. 10 a §141 ods. 6 zákona č. 245/2008 Z.z. 

o výchove a vzdelávaní zmene doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov, 

schvaľuje:  

a) VZN obce Petrovany č. 12/2023 o určení výšky mesačného príspevku na čiastočnú 

úhradu výdavkov v MŠ, príspevku na úhradu čiastočných nákladov a príspevku na režijné 

náklady a podmienky úhrady v školskej jedálni v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Petrovany 

b) zmeny zmien čl. 2 ods. 3 a čl. 3 odsek 7 navrhovaný poslancom Mgr. Miroslavom 

Jackom a čl. 3 ods. 3 riaditeľkou MŠ  

 

Hlasovanie: za 9 poslancov: Pavol Anderko 

    Vladimír Papež  

            Mgr. Miroslav Jacko  

            Marcel Macko  

            Mgr. Michal Frištik  

            Mgr. Peter Vaščák  

            Štefan Holovič  

            Viera Sekeráková  

            Ing. Emil Kičura  

  proti: 0 poslancov 

  zdržalo sa: 0 poslancov 

neprítomní pri hlasovaní : 0 poslancov 

 

 

K bodu 9 Komisie  

Starosta Mgr. Peter Hatok poznamenal, že nakoľko na OZ dňa 28.11.2022 zvolený predseda 

poriadkovej komisie Pavol Anderko odmietol  je potrebné zopakovať voľbu predsedu 

poriadkovej komisie navrhol, aby voľba bola verejná. Ponúkol túto komisiu Ing. Emilovi 

Kičurovi, ale ten taktiež odmietol túto komisiu, následne poslanci navrhli zlúčenie športovej 

a poriadkovej komisie a za predsedu komisie Vladimíra Pápeža 

 

Uznesenie č. 25/2022-2026 

Obecné zastupiteľstvo Obce Petrovany v súlade so § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 zb. 

o obecnom zriadení v z.n.p. schvaľuje  
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a) za predsedu poriadkovej komisie Vladimíra Papeža a navrhuje zlúčenie športovej 

a poriadkovej komisie  

Hlasovanie: za 8 poslancov: Pavol Anderko 

            Mgr. Miroslav Jacko  

            Marcel Macko  

            Mgr. Michal Frištik  

            Mgr. Peter Vaščák  

            Štefan Holovič  

            Viera Sekeráková  

            Ing. Emil Kičura  

  proti: 0 poslancov 

  zdržal sa 1 poslanec: Vladimír Papež  

neprítomní pri hlasovaní : 0 poslancov 

 

b) členov jednotlivých komisií určujú ich predsedovia: 

1) poriadková komisia: všetci poslanci  

2) stavebná komisia: všetci poslanci a p. Štefan Mišenko  

3) športová komisia: poslanci Marcel Macko, Štefan Holovič, Vladimír Papež         

a p. Gabriel Svat, p. Jozef Valent a p. Ľubomír Uličný  

4) kultúrna komisia: všetci poslanci  

5) finančná komisia: všetci poslanci  

6) školská komisia: poslanci Mgr. Peter Vaščák, Štefan Holovič, Ing. Emil Kičura 

a Mgr. Marcela Koščová a Mgr. Zuzana Žarnayová  

7) komisia pre rozvoj obce: všetci poslanci 

8) environmentálna komisia: poslanci Mgr. Michal Frištik, Vladimír Pápež, Mgr. 

Peter Vaščák, Štefan Holovič a Adrián Kišš   

Hlasovanie: za 9 poslancov: Pavol Anderko 

    Vladimír Papež  

            Mgr. Miroslav Jacko  

            Marcel Macko  

            Mgr. Michal Frištik  

            Mgr. Peter Vaščák  

            Štefan Holovič  

            Viera Sekeráková  

            Ing. Emil Kičura  

  proti: 0 poslancov 

  zdržalo sa: 0 poslancov 

neprítomní pri hlasovaní: 0 poslancov 

 

Starosta obce Mgr. Peter Hatok konštatoval, že uznesenie bolo schválené.  

 

 

K bodu 10 Diskusia  
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Starosta obce Mgr. Peter Hatok v úvode diskusie poďakoval poslancom za schválenie 

rozpočetu na rok 2023 a zároveň ich požiadal ohľadom pomoci pri riešení problémov 

občanov obce – ako napr. spadnuté stromy atď. Pripomienkoval územný plán obce a zároveň 

zdôraznil, že je potrebné sa ním zaoberať tak, aby každý bol s ním stotožnený. Poslancov 

informoval ohľadom požiadavky p. Verešpeja o odkúpení pozemkov a o dočasné umiestnenie 

stavebného odpadu. Starosta Mgr. Peter Hatok poznamenal, že žiadne písomné vyjadrenie p. 

Verešpejovi nedal, a že táto požiadavka bude prediskutovaná poslancami na OZ. Ing. Emil 

Kičura poznamenal, že ak by občanom žijúcich v bytových domoch ponúkol adekvátne 

riešenie nebolo by to zle, nakoľko by sa vyriešili problémy občanov, ktorí tam žijú.  

 

K bodu 11 Záver 

 

Starosta v závere poďakoval všetkým za účasť a ukončil obecné zastupiteľstvo o 21:30 hod.  

 

Zapísala: Anna Zajacová                

 

 

 

        ......................................................                        

        

                                    Mgr. Peter Hatok  

                             starosta obce 

 

 

 

 

Overovatelia zápisnice:  Ing. Emil Kičura      ................................................. 

         Viera Sekeráková     ................................................ 

 

 


